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دبیر کارگروه ملی نجات دریاچه ارومیه:
سالانه۲میلیارد مترمکعب آب 
دریاچه ارومیه تبخیر می شود

دبیر کارگروه ملی نجات دریاچه ارومیه گفت: 
میلیون   ۳۰ تبخیر  باعث  روزانه  دما  افزایش 
مترمکعب و سالانه ۲ میلیارد مترمکعب از آب 
دریاچه ارومیه می شود. محمدصادق معتمدیان 
با اشاره به اینکه به زودی برنامه عملیاتی تغییر 
به همت وزارت جهاد کشاورزی  الگوی کشت 
اجرای  در  افزود:  شد،  خواهد  نهایی  و  تدوین 
معیشت  کشت،  الگوی  تغییر  اساسی  راهبرد 
جمهور،  رئیس  تأکیدات  طبق  مردم  زندگی  و 

معاون اول و وزیر کشور خط قرمز ماست.
وی با اشاره به تغییرات اقلیمی صورت گرفته 
در جهان و به تبع آن در ایران افزود: در حوضه 
آبریز دریاچه ارومیه در بازه زمانی ۱۵ ساله شاهد 

کاهش ۱۰ درصدی بارش ها بودیم.
دبیر کارگروه ملی نجات دریاچه ارومیه با بیان 
اینکه در یک سال گذشته ۶۰ درصد کاهش بارش 
داشتیم،  ارومیه  دریاچه  آبریز  برف در حوضه 
اظهار کرد: کاهش ۱۰ درصدی سطح برف و ۵۵ 
درصدی ارتفاع آن از جمله علل وضعیت حاد 

دریاچه ارومیه به شمار می رود.
اقلیمی،  تغییرات  برشمردن  با  معتمدیان 
افزایش دما، کاهش بارش بویژه برف، مصرف بی 
رویه آب در بخش کشاورزی و چاه های غیرمجاز 
به عنوان عوامل اصلی وضعیت فعلی دریاچه 
ارومیه، تصریح کرد: با وجود اینکه باید توسعه 
کشاورزی در حوضه آبریز دریاچه ارومیه صورت 
از ۳۹۰  اراضی کشاورزی  میزان  اما  نمی گرفت 
هزار هکتار در سال ۱۳۷۷ به ۵۲۰ هزار هکتار در 

سال ۱۳۹۸ رسیده است.
اینکه ۱۱۵ هزار چاه مجاز و غیر  بیان  با  وی 
فعال  ارومیه  دریاچه  آبریز  حوضه  در  مجاز 
است، ادامه داد: ۴۲ هزار چاه غیرمجاز فعال یک 

میلیارد مترمکعب آب مصرف می کنند.
به  ارومیه  دریاچه  نجات  دبیرکارگروه ملی 
کرد  اشاره  کشاورزی  بخش  نامتوازن  توسعه 
گذشته بجای کشت  سال های  در  گفت:  و 
محصولات کم آب بر، محصولات پرآب بر کشت 
شده به نحوی که سه محصول یونجه، سیب 
خود  به  را  آب  میزان  بیشترین  قند  چغندر  و 
تغییر  افزود:  معتمدیان  می دهند.  اختصاص 
دولت  اساسی  راهبرد  عنوان  به  کشت  الگوی 
مطرح است که برای دستیابی به این راهبرد، 
بهبود معیشت مردم از طریق کشت جایگزین از 
جمله گردو به صورت جدی پیگیری می شود.. در 
تغییر الگوی کشت افزایش درآمد کشاورز برای 
دولت یک اصل مهم است. وی حمایت دولت 
و مشارکت مردم را در اجرای راهبرد تغییر الگوی 
کشت بسیار مهم دانست و افزود: معیشت و 
زندگی مردم با دریاچه ارومیه گره خورده است 
و دولت با درک این مساله درپی اجرای دقیق 
کردن  جایگزین  و  کشت  الگوی  تغییر  راهبرد 
محصولات با ارزش افزوده بالا در راستای افزایش 
و  اقناع  کشاورزان استمعتمدیان ترویج،  درآمد 
آموزش را سه اصل مهم در تغییر الگوی کشت 
زیست  فعالین  ظرفیت  از  گفت:  و  دانست 
وی  می شود.  استفاده  مسیر  این  در  محیطی 
با اشاره به اینکه تکمیل پروژه های نیمه تمام با 
پیش  خوبی  به  مربوطه  دستگاه های  همکاری 
می رود، اضافه کرد: پس از افتتاح فاز نخست 
تونل انتقال آب از کانی سیب، فاز دوم نیز به 
کارگروه  دبیر  می رسد.  برداری  بهره  به  زودی 
ملی نجات دریاچه ارومیه اظهار کرد: به زودی 
آبگیری سد چپرآباد به عنوان یکی از پروژه های 
مهم در نجات دریاچه ارومیه با اهتمام وزارت 
نیرو اجرایی می شود. معتمدیان تصریح کرد: با 
توجه به اهتمام جدی دولت بویژه در تصویب 
در سالجاری برای  اعتبار  تومان  میلیارد   ۲,۳۰۰
نجات دریاچه ارومیه، پیش بینی می شود پرونده 
پروژه های نیمه تمام تاپایان امسال بسته شود.
افزاری،  سخت  پروژه های  اتمام  با  گفت:  وی 
افزاری  نرم  پروژه های  روی  بر  دولت  تمرکز 
دبیر  بود.  خواهد  کشت  الگوی  تغییر  بویژه 
کارگروه ملی نجات دریاچه ارومیه با اشاره به 
وضعیت  به  نسبت  دغدغه مندی مردم  اینکه 
با  افزود:  است،  تقدیر  قابل  ارومیه  دریاچه 
از  برداری  بهره  درصدد  دشمن  اینکه  وجود 
دغدغه مندی مردم به نفع خود بوده، اما مردم 
متعدد  فراخوان های  به  نسبت  همیشه  مثل 
به  مردم  دادند.  منفی  جواب  انقلاب  ضد 
خوبی درک می کنند که دولت پای کار است و 
از هیچ کوششی دریغ نمی کند. وی ادامه داد: 
تمامی  نیمه  پروژه های  اتمام  روند  به  توجه  با 
چون فاز دوم کانی سیب، تصفیه خانه تبریز، 
و  غیرمجاز  چاه های  ساماندهی  سد چپرآباد و 
پیش بینی هواشناسی مبنی بر بارش های خوب 
پاییز، دریاچه اردمیه در ماههای آتی  در فصل 

وضعیت خوبی خواهد داشت.

استاندار گیلان:
پل مرزی جدید آستارا در آینده 
نزدیک به بهره برداری می رسد

استاندار گیلان گفت: پل مرزی جدید آستارا 
در آینده نزدیک تکمیل و به بهره برداری می 
با هفته دولت  اسدالله عباسی همزمان  رسد. 
در افتتاح پروژه های شهرستان آستارا اظهار کرد: 
شهرداری آستارا تلاش خوبی در اجرای پروژه های 
شهری دارد که از آن پشتیبانی می شود و دفتر 
امور شهری و شوراهای استانداری نیز در بحث 
اعتبارها کمک خواهند کرد تا با همکاری شورای 
شود.  انجام  خوبی  خدمات  مردم  برای  شهر 
با اشاره به حمایت استانداری  استاندار گیلان 
از سرمایه گذاری بخش خصوصی در طرح های 
سالم سازی سواحل افزود: استانداری به طور 
حتم به طرح های سالم سازی کمک خواهد کرد 
اما باید حریم دریا هم حفظ شود، زیرا متعلق 
به مردم است. وی ادامه داد: ساحل آستارا تا 
ساحل رودسر حدود ۳۰۰ کیلومتر است و هر 
کجا که بخش خصوصی تمایل داشته باشد، با 
آغوش باز مورد استقبال قرار می گیرند و کمک 
می شوند. عباسی همچنین با تاکید بر استفاده از 
اقتصاد دریا مانند کشتیرانی و دریانوردی گفت: 
در این راستا برای ترانزیت کالا راه آهن رشت به 
کاسپین راه اندازی می شود و اقتصاد در استان 
بندر  اینکه  بیان  با  پیدا می کند. وی  نیز رونق 
آماده  کاسپین  انزلی، چمخاله و  آستارا،  زیبای 
سرمایه گذاری  و  تجارت  و  گردشگری  فعالیت 
این  در  نیز  مرزی  بازارچه های  افزود:  هستند، 
شهرها و در سایر نقاط می توان ایجاد کرد تا در 
فصل گردشگری فعالیت کنند. استاندار گیلان 
با اشاره به پروژه های عمرانی شهرستان آستارا 
گفت: امید می رود پل های مرزی هرچه زودتر 
درست تا ارتباطات قوی تر شود و رونق آستارا را 
دوباره شاهد باشیم و قطعاً در صورت اجرایی 
شدن برای توسعه بخش های مختلف شهر زیبا 
و گردشگری و نمونه آستارا با جان و دل خدمت 
خواهیم کرد. وی به پروژه استخر شنای آستارا 
اشاره کرد و ادامه داد: مردم عزیز جوانان آستارا 
و سایر مردم علاقه مند آرزوی ایجاد استخری در 
این منطقه داشتند که این استخر پس از مدت ها 
متروکه بودن با همت اداره کل ورزش و جوانان 
آماده شد و امید می رود به سلامتی استفاده کنند 
و از این نظر جای خوشحالی است. وی ادامه داد: 
همچنین فرمانداری و بویژه نماینده آستارا که با 
ما همراهی کردند و برای این پروژه پنج میلیارد 
از محل اعتبارهای در اختیار نماینده گذاشتند؛ 
باید این نگاه ادامه یابد و سرانه اماکن ورزشی را 
به ویژه در مناطقی که جوانان مستعدی داریم، 
بالا ببریم. عباسی با تاکید بر قرار گرفتن اماکن 
اماکنی  کرد:  تصریح  مردم  اختیار  در  ورزشی 
که داریم همه باید در اختیار عموم قرار بگیرد، 
جز نقاطی که بخش خصوصی سرمایه گذاری 
کرده و متعلق به خودشان است، همه ارگان ها، 
نهادها و سازمان ها باید امکانات ورزشی خود را 
در اختیار مردم بگذارند تا اوقات فراغت خود را 
با ورزش سپری کنند، لذا در این راستا انتظار 
می رود فرماندار آستارا نسبت به تشکیل نشست 
شورای ورزش شهرستان اقدام و همه این اماکن 
را آزاد اعلام کند. وی خواستار تلاش مسئولان 
در مسیر رشد و شکوفایی منطقه شد و افزود: 
از اعضای شورای تأمین، فرمانده سپاه و فراجا و 
کمک  همه  تا  می خواهیم  دریایی  و  مرزبانی 
بالندگی  و  برای رشد، شکوفایی  کنند که فضا 
شورای  شود،  فراهم  عزیزمان  مردم  و  منطقه 
شهر پروژه های عام المنفعه برای آرامش و رفاه 
مردم را تصویب و شهرداری بر همین روال اجرا 
کند و ما هم حمایت می کنیم. استاندار گیلان 
با اشاره به پروژه راه آهن رشت به آستارا گفت: 
بحث اصلاح مطالعات قبلی در حال انجام است 
و چون راه آهن روسیه با راه آهنی که ما داریم 
استفاده می کنیم متفاوت است تلاش می شود 
که با حداقل استفاده از فضای موجود از ابنیه 
و پل استفاده شود. وی افزود: طبق محاسبه 
قبلی، از ۱۶۰ کیلومتر حدود ۵۰ کیلومتر پل بود 
و پیشنهاد این است که پل ها بیشتر و در بخشی 
هم از تونل استفاده شود تا زمین های کشاورزی 
و شهرهای منطقه آسیب نبیند. عباسی ادامه 
داد: پل مرزی جدید به زودی آماده شده و به 
راه آهن هم سر و سامان  بهره برداری می رسد؛ 
نگینی  عنوان  به  آستارا  منطقه  و  می کند  پیدا 

درخشان در استان گیلان خواهد درخشید.

هفته  بزرگداشت  آئین  در  مرتضوی  رضا  سید 
دولت و گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان رجایی و 
باهنر ویادواره یک هزار شهید کارمند استان اصفهان 
با اشاره به اینکه الگو گرفتن از شهدای کارمند می تواند 
اصلی ترین عامل موفقیت در خدمت به مردم باشد، 
اظهار داشت: باید از شهدایی مانند رجایی و باهنر 
الگو بگیریم، شهید رجایی پس از پیروزی انقلاب 
اسلامی ذیل ولایت امام امت با راهنمایی و ارشادی 
که در نظام اسلامی از زبان حضرت امام جاری و 
ساری می شد مسیر تلاش و کوشش خود را در امر 
خدمت رسانی باز کرد و در تعاملی که با محرومان 
جامعه می گرفت کاری کرد تا نامش به عنوان یک 
دولت مرد مکتبی و انقلابی در تاریخ ایران اسلامی 
حک شود. وی با تاکید بر اینکه دولت سیزدهم نگاه 
شهید رجایی را الگو قرار داده است، افزود: در ابتدای 
دولت سیزدهم به دلیل شرایطی مانند کرونا، توقف 
پروژه های زیرساختی یأس و نامیدی در بدنه کارکنان 

دولت موج می زد.
اینکه دراین شرایط  بیان  با  اصفهان  استاندار 
بودجه  کسری  میلیارد  هزار  صد  چند  با  دولت 
مواجه بود، ادامه داد: ارزی که مصوبه داشت در 
سه تا چهار ماه اول هزینه شده بود، امکان واردات 
درمان  و  بهداشت  خدمات  و  واکسن کرونا سلب 
مختل شده بود. وی با بیان اینکه در ابتدای دولت 
سیزدهم به صورت میانگین روزانه ۷۰۰ نفر از مردم 
ایران به دلیل ابتلاء به بیماری کرونا جان خود را از 
دست می دادند، گفت: ما سعی در بهبود شرایط 
داشته و با گذشت حدود ۲ سال موفقیت های خوبی 
را نیز به دست آوردیم. مرتضوی با بیان اینکه ما در 
این دولت خود را محدود به چند کشور غربی نکرده 
و مسیر جدیدی را در حوزه روابط بین الملل پیش 
گرفتیم، تصریح کرد: اکنون اگر از فردی در حوزه 
مسیری  می کند  اذعان  شود،  سوال  خارجه  روابط 
که دولت در این حوزه طی کرد، کاملاً مؤثر است و 
دستاوردهای آن در قالب آزاد شدن بخشی از ثروت 
ملت که در بعضی از کشورها محدود شده بود و 
حضور در معاهدات بین المللی، رفت وآمد هیئت های 
اسناد  انعقاد  کشور،  به   … و  اقتصادی  سیاسی، 

همکاری متعدد هویدا است.
اتمام پروژه های نیمه تمام در دولت سیزدهم

وی با بیان اینکه در امور داخلی کشور نیز با اولویت 
کوشش  و  تلاش  و  نیمه تمام  طرح های  قراردادن 
از زیرساخت های موجود در  شبانه روزی بسیاری 
کشور که بهره برداری از آنها معطل مانده بود تکامل 
یافت، ادامه داد: در حوزه اقتصادی نیز حرکت های 

بزرگی آغاز شده، در این راستا می توانیم به همت 
کشور برای بازگرداندن واحدهای راکد و غیرفعال به 
چرخه فعالیت و جهت گیری برای تک رقمی شدن 

نرخ بیکاری در کشور اشاره کنیم.
مدیریت  رویکرد  به  اشاره  با  اصفهان  استاندار 
استان در ادامه روند فعالیت سیزدهم، گفت: در 
استان اصفهان نیز در امتداد رویکرد دولت تلاش 
مضاعفی انجام شد تا در حوزه های مختلف سیاسی، 
عمرانی، اقتصادی، فرهنگی و … شاهد جهش های 
و  افزایش ۵۶ درصدی صادرات  وی  باشیم.  بزرگ 
رشد هفت برابری درآمدهای صادراتی استان را یکی 
از نتایج همین رویکرد خدمت رسان دانست و گفت: 
آغاز عملیات اجرایی و راه اندازی نخستین کارخانه 
نوآوری و هوشمند اصفهان، تکمیل پروژه های نیمه 
واحدهای فناور و  تأسیس  درصدی   ۲۱ رشد  تمام، 
شرکت های دانش بنیان از ثمرات نگاه ویژه استان به 

رشد و توسعه اقتصاد دانش بنیان است.
ارتقای ۲۸۹ درصدی گردشگری خارجی در اصفهان

ارتقا ۱۷ درصدی شاخص  به  مرتضوی همچنین 
گردشگری داخلی و ۲۸۹ درصدی گردشگری خارجی 
در استان اصفهان اشاره کرد و ادامه داد: اصفهان در 
موضوع احیای واحدهای تولیدی راکد با فعال کردن 
۴۳۲ واحد راکد و غیرفعال رتبه نخست کشور را دارد، 
همچنین در افزایش ظرفیت واحدهای تولیدی نیز 
رتبه نخست کشور را کسب کرد. استاندار اصفهان 
افزود: اصفهان در موضوع اشتغال واحدهای تولیدی 
احیا شده در کشور رتبه نخست کشور را کسب کرده 
و همه این موارد گویای تغییر نگاه و رویکرد دولت و 

تلاش شبانه روزی خادمان مردم است.
وی اظهار کرد: تعیین تکلیف کارخانه ریسباف به 
موزه ملی اصفهان باعث شد آرزوی چند دهه مردم 
آبرسانی  عنوان کرد:  برآورده شد. مرتضوی  استان 

تلاش های  دیگر  از  استان  روستای   ۹۷ به  پایدار 
خادمان مردم است در موضوع مقاوم سازی منازل 
روستایی حدود ۹ هزار واحد روستایی در دو سال 
و  جامع  طرح های  و  شده  سازی  مقاوم  گذشته 
تفصیلی شهرهای کاشان، شهرضا و خمینی شهر 

پس از چند دهه به اتمام رسید.
۳۱۲ اتوبوس در اصفهان توزیع شد

وی گفت: فراهم کردن بالغ بر ۱۱۰ ماشین آلات 
روستاهای  و  دهیاری ها  به  خدماتی  و  عمرانی 
استان و توزیع ۳۱۲ اتوبوس درون شهری از دیگر 
خدمات است. استاندار اصفهان ادامه داد: در حوزه 
نیز شاهد رشد ۱۰۰ درصدی  تاریخی  بافت  مرمت 
اعتبارات این حوزه هستیم و در ایام پیش رو یکی 
در  کشور  پیشرفته  و  بزرگ  بسیار  نیروگاه های  از 
اصفهان به بهره برداری خواهد رسید تا ۹۳۰ مگاوات 

برق به ظرفیت استان و کشور اضافه شود.

استاندار اصفهان: 

درآمدهای صادراتی اصفهان ۷ برابر شد
استاندار اصفهان گفت: درآمدهای صادراتی استان اصفهان با توجه به افزایش ۵۶ درصدی صادرات هفت برابر شد.

اصفهان در 
موضوع احیای 

واحدهای 
تولیدی راکد 
با فعال کردن 

4۳2 واحد 
راکد و غیرفعال 

رتبه نخست 
کشور را دارد، 

همچنین در 
افزایش ظرفیت 

واحدهای 
تولیدی نیز 

رتبه نخست 
کشور را کسب 

کرد

مدیرکل آموزش و پرورش اردبیل:

 استاندار هرمزگان از افتتاح یا کلنگ زنی ۹۸۰ میلیارد تومان پروژه در حوزه 
های مختلف شهرستان بستک خبر داد. مهدی دوستی در پایان سفر خود به 
شهرستان بستک در جمع خبرنگاران، اظهارداشت: ۹۸۰ میلیارد تومان مجموع 
پروژه هایی بود که در شهرستان بستک کلنگ زنی یا افتتاح شد که در حوزه های 
مختلفی بودند. وی افزود: پروژه های شهرستان بستک، عمدتاً در حوزه های 
راهسازی، اشتغال، خدمات عمومی و زیرساختی بودند. استاندار هرمزگان، 
بیان کرد: یکی از مسائل ما در شهرستان بستک بحث توسعه معادن است که 
اولویتی که در این راستا در نظر گرفته ایم رساندن انرژی مخصوصاً گاز به صنایع 
بزرگ است و در این راستا طرح گازرسانی به چهل واحد صنعتی بزرگ در دستور 
کار قرار گرفته است .دوستی، آبرسانی به بستک و جناح و جاده ی خور به جناح 
را جزو مهم ترین پروژه های دولت در بستک معرفی کرد و عنوان کرد: خوشبختانه 
با همکاری و تعامل خوبی که با نماینده مردم غرب استان در مجلس وجود دارد، 
پروژه ها مکرراً رصد شده و به صورت دوره ای با حضور دکتر جباری از طریق 

وزارتخانه های مختلف پیگیری می شود.
وی افزود: پروژه آبرسانی به بستک و جناح علاوه بر حل مشکل آب این دو 
شهر می تواند مشکل آب شرب روستاهای پیرامون این مناطق را نیز مرتفع کند.

استاندار هرمزگان ششمین روز از هفته دولت ۲ طرح مهم در حوزه راهسازی 
بستک را کلنگ زنی کرد.

نماینده عالی دولت در استان هرمزگان همزمان با ششمین روز از هفته دولت 
جهت کلنگ زنی و بهره برداری از پروژه های هفته دولت راهی شهرستان بستک 

شده است. استاندار هرمزگان در ادامه برنامه های این سفر، پس از بهره برداری 
از پروژه های گازرسانی و پروژه های روستایی، ۲ پروژه مهم در حوزه راهسازی این 
شهرستان را نیز کلنگ زنی کرد. پروژه نخست آغاز عملیات اجرایی تعریض و 
بهسازی محور بندرعباس - بستک به طول ۴.۶ کیلومتر بود، در این پروژه ۴ ابنیه 
فنی نیز در نظر گرفته شده است اعتبار این پروژه بالغ بر ۸۰ میلیارد تومان است. 
پروژه دوم نیز ادامه عملیات اجرایی فاز دوم محور بستک - لار بود، بناست 
مطابق زمانبندی مشخص این پروژه به بهره برداری برسد. استاندار هرمزگان، 

پروژه های توزیع برق شهرستان بستک را به ارزش ۱۶۷ میلیارد ریال افتتاح کرد.
با  بستک  به شهرستان  خود  سفر  برنامه های  ادامه  در  هرمزگان  استاندار 
همراهی احمد جباری نماینده مردم غرب استان در مجلس شورای اسلامی، 

پروژه های برق رسانی شهرستان بستک را مورد بهربرداری قرار داد.
پروژه های شرکت توزیع برق استان در شهرستان بستک شامل، ۴ هزار و ۶۰۲ 
متر شبکه فشار ضعیف هوایی، ۴ هزار و ۷۳۲ متر احداث شبکه فشار متوسط 
هوایی، بهره برداری از ۲۶ متر شبکه فشار متوسط زمینی، افتتاح ۱۳ دستگاه پست 
هوایی و یک دستگاه پست زمینی، جایگزینی ۱۶ هزار و ۲۰۰ متر سیم مسی با 
خودنگهدار فشار ضعیف هوایی و احداث ۳۰ دستگاه شبکه روشنایی معابر بود 

که با دستور استاندار هرمزگان افتتاح و وارد مدار بهره برداری شد.
گفتنی است برای بهره برداری از این طرح ها ۱۶۷.۰۷۹ میلیون ریال اعتبار 

هزینه شده است.
با حضور مهدی دوستی استاندار هرمزگان و با همراهی احمد جباری نماینده 

پروژه  بزرگترین  زنی  کلنگ  آیین  اسلامی،  در مجلس شورای  هرمزگان  غرب 
آبرسانی استان در شهرستان بستک برگزار شد.

طرح آبرسانی از دریای خلیج فارس به بستک در ۶ جبهه در حال اجرا است، 
برای عملیاتی سازی این پروژه تاسیسات نمک زدایی و شیرین سازی آب دریا به 

ظرفیت ۸ هزار مترمکعب در شبانه روز احداث می شود.
همچنین قرار است ۶۸ کیلومتر خط انتقال برای این طرح اجرا شود، احداث 
۵ باب ایستگاه پمپاژ، احداث ۸ مخزن ۱۲ هزار مترمکعبی احداث شبکه برق به 
طول ۲۷ کیلومتر و احداث ۳ دستگاه پست زمینی از دیگر ویژگی های این طرح 
است. این طرح در مجموع با اعتبار ۱۵ هزار میلیارد ریال قرار است آب ۲ شهر و 
۳۹ روستا را در شهرستان بستک تامین و در مجموع ۷۶ هزار نفر از نعمت آب 

شرب سالم بهره مند شوند.
جبهه نخست این طرح بسیار مهم آبرسانی شامل اجرای خط انتقال آب با لوله 
۵۰۰ میلی متر به طول ۱۰ کیلومتر و احداث جاده دسترسی با ۱۳۰ میلیارد تومان 
اعتبار است که پیشرفتی ۹۵ درصدی دارد، جبهه دوم طرح شامل احداث مخزن 
هزار متر مکعبی، اجرای خط لوله انتقال رفت و برگشت با لوله فولادی ۵۰۰ میلی 
متر به طول ۳.۲ کیلومتر و اجرای خط انتقال فرعی به طول ۸.۵ کیلومتر با اعتبار 

۱۰۰ میلیارد تومانی است.
مخزن ۲۵۰۰  احداث  شامل  دریا  طریق  از  بستک  به  آبرسانی  سوم  جبهه 
مترمکعبی و احداث خط انتقال رفت و برگشت به ایستگاههای پمپاژ با ۱۴۰ 
میلیارد تومان اعتبار است، جبهه چهارم شامل ۳ باب ایستگاه پمپاژ و تجهیز و 

راه اندازی ایستگاه های پمپاژ با اعتبار ۳۵۰ میلیارد تومان است.
جبهه پنجم این طرح شامل اجرای خط انتقال به طول ۹.۶ کیلومتر و احداث 
راه دسترسی با اعتبار ۶۰ میلیارد تومان و جبهه ششم نیز شامل احداث مخزن 
۲۵۰۰ مترمکعبی و اجرای خط انتقال آب به طول ۲.۳ کیلومتر با اعتبار ۴۰ 
میلیارد تومان است. بهره برداری از یک واحد پرورش مرغ ۲۰ هزار قطعه ای 

در شهرستان بستک
یک واحد پرورش مرغ نیمچه گوشتی ۲۰ هزار قطعه ای در ششمین روز هفته 
دولت با اعتباری بالغ بر ۸۵ میلیارد ریال در شهرستان بستک به بهره برداری 
رسید. همزمان با ششمین روز از هفته دولت، استاندار هرمزگان با همراهی 
احمد جباری نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس شورای اسلامی، واحد 
پرورش مرغ ۲۰ هزار قطعه ای که با سرمایه گذاری بخش خصوصی به ارزش ۸۵ 
میلیارد ریال در زمینی به مساحت ۸۰۰۰ متر مربع در روستای فاریاب واقع در 

شهرستان بستک را به بهره برداری رساند.
گفتنی است؛ این واحد ظرفیت تولید سالیانه ۱۶۰ هزار کیلوگرم گوشت سفید 
دارد و برای ۵ نفر به صورت مستقیم اشتغال ایجاد کرده است. شهرستان بستک 
با دارا بودن ۱۱۱ واحد پرورش مرغ و تولید ۲۳ هزار و ۵۰۰ تن گوشت، عنوان قطب 
تولید گوشت سفید استان را به خود اختصاص داده است. واحدهای پرورش 
مرغ شهرستان بستک سالیانه ۴۸ درصد گوشت سفید تولید شده در استان 
هرمزگان را بر عهده داشته و علاوه بر تامین نیاز شهرستان خود بخشی از نیاز 

شهرستان های بندرعباس، قشم، لنگه و پارسیان را نیز تامین می کنند.

استاندار هرمزگان:
وژه در بستک کلنگ زنی یا افتتاح شد ۹۸۰ میلیارد تومان پر

و  مؤسسات  گفت:  اردبیل  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
آموزشگاه های آزاد در استان اردبیل با هدف ارتقای نظام تعلیم و 

تربیت سازماندهی می شوند.
کلام الله صفری  همزمان با هفته دولت و در نشست مطبوعاتی 
با اصحاب رسانه در اردبیل اظهار کرد: شعار ما »معلم تمدن ساز، 
مدرسه اثربخش و ایران قوی« است که بر همین اساس در دولت 

سیزدهم تحول در نظام تعلیم و تربیت هدف گذاری شده است.
وی سه ضلع غنی سازی محتوای برنامه های درسی، دانش آموز 
و معلم را به عنوان محور حرکتی آموزش و پرورش یادآور شد و 
تصریح کرد: باید جامعه و رسانه به آموزش و پرورش و معلم اعتماد 
و اعتقاد راسخ داشته باشند تا ما بتوانیم فعالیت های نظام تعلیم و 

تربیتمان را به شکل درست و اصولی به پیش ببریم.
مدیرکل آموزش و پرورش استان اردبیل استفاده از ظرفیت شبکه 
شاد را به عنوان منبع تولید محتواهای ارزشمند به نفع تعالی و 

تربیت دانش آموزان یادآور شد و گفت: تمام فعالیت های آموزش 
و پرورش استان اردبیل شفاف، روشن و قابل ارائه به مردم است و 
ما تمام همت خود را به کار گرفتیم تا در همه حوزه ها، کاستی های 
گذشته را جبران و آموزش و پرورش استان اردبیل را به سمت یک 

تحول دائمی به پیش ببریم.
صفری افزود: در سند تحول آموزش و پرورش سرانه استاندارد 
فضای آموزشی هشت متر مربع در نظر گرفته شده در حالی که این 
میانگین در استان اردبیل کمتر از ۴.۵ متر مربع است و در برخی 

مناطق نیز به ۲ متر مربع می رسد.
وی کمبود فضای آموزشی را نقطه بحرانی و قرمز آموزش و پرورش 
به عنوان چالشی عظیم یاد کرد و ادامه داد: تعداد دانش آموزان 
استان باید در یک برنامه ریزی ۲، سه ساله به ۲۶۵ هزار نفر برسد 
که قطعاً با این تعداد دانش آموز، ما سالانه باید ۲۰ مدرسه هشت تا 

۱۲ کلاسه در این استان احداث و راه اندازی کنیم.

صفری از آغاز نهضت مدرسه سازی در استان اردبیل خبر داد و 
خاطرنشان کرد: متأسفانه در شهرک های اردبیل ساخت و سازهای 
بی رویه فاقد مدرسه سازی و توسعه فضاهای آموزشی و تربیتی را 

شاهد هستیم که متولیان امر باید در این زمینه پاسخگو باشند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود اضافه کرد: ما در حال حاضر 
با انباشت جمعیت دانش آموزی در برخی از شهرهای استان به ویژه 
اردبیل روبه رو هستیم و در نقطه مقابل نیز ۴۶ درصد فضاهای 

آموزشی این استان فرسوده و فاقد ایمنی خاص است.
پروژه   ۳۷۰ ساخت  عملیات  حاضر  حال  در  کرد:  صفری بیان 
آموزشی، پرورشی، نمازخانه، سالن ورزشی و… در استان شروع 
شده که هر کدام از این پروژه ها به محض تکمیل و بهره برداری 

زمینه خوبی را برای ارتقای نظام تعلیم و تربیت فراهم می آورند.
وی کمبود زیرساخت های پرورشی به ویژه اردوگاه، پژوهش سرا و 
نبود دارالقرآن و سایر مجموعه های آموزشی، تربیتی را یادآور شد 
و اظهار کرد: برای از بین بردن این کاستی ها و ناکارآمدی ها باید 
رسانه ها به درستی نظام تعلیم و تربیت را نقد و وضعیت آن را مورد 
تحلیل و بررسی قرار دهند تا با جلب مشارکت عموم مردم بتوانیم 

در نظام تعلیم و تربیت تحولی عظیم ایجاد کنیم.
صفری از تعیین ۱۲۰ شاخص ارتقای نظام تعلیم و تربیت در 
استان خبر داد و تصریح کرد: تنها در هفت مورد با مشکلات و 
نارسایی روبه رو هستیم و در بیش از ۱۱۳ شاخص رشد ۳۰ تا ۶۰ 

درصدی را در برنامه ریزی ها و هدف گذاری ها شاهد هستیم.
مدیرکل آموزش و پرورش استان اردبیل در ادامه سخنان خود 
ارتقای جایگاه معلم، اجرای سند  گفت: تقویت مدارس دولتی، 
تحول بنیادین و سازماندهی نیروی انسانی از برنامه ها و رویکردهای 

اصلی آموزش و پرورش است.
برچیده شدن مدارس  و  از کاهش ساعات اضافه تدریس  وی 
کانکسی و سنگی در استان خبر داد و افزود: در بحث مدارس 
غیرانتفاعی تمامی معلمان باید گزینش مجدد شده و با حضور در 

دوره های توانمندسازی، آموزش و مهارت معلمی را یاد بگیرند.
اندازه به مؤسسات  صفری در مورد صدور مجوزهای بی حد و 
و آموزشگاه های آزاد خاطرنشان کرد: گاه این مجوزها زمینه بروز 
فساد مالی را رقم زده که در شورای آموزش و پرورش تصمیم گرفتیم 
تا این مؤسسات و آموزشگاه های آزاد را سازماندهی کرده و جلوی 

فعالیت های غیرقانونی آنها را بگیریم.

آموزشگاه های آزاد ساماندهی می شوند


